
 

Dragsholm Golf Club  Side 1 

Dagsorden ved bestyrelsesmøde den 14.08.2024 kl. 18.30 i klubhuset. 
 

Dagsorden:  

A. Konstatering af fremmødte Til stede: Birthe, Lars, Uffe, Erik, Jan & Susanne 

Afbud: Regnar & Steve 
Ikke mødt:  

 

B. Gennemgang og underskrift af 

referater fra tidligere møder 

 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 19/06-2024 blev 

underskrevet. 

C. Orientering/meddelelser fra 

formanden  

Ingen aktuelle emner og meddelelser til 

behandling/orientering. 
  

D. Meddelelser fra øvrige besty-

relsesmedlemmer og udvalg: 
 

Baneudvalg  
                                                     

 

 

Der er bestilt 3 nye bord/bænkesæt, og de gamle er 

allerede smidt ud. Forventet leveringstid 3 uger på de 
nye. 

 
Polemik omkring hul 10 – bolde fra drivingrangen går ind 

over tee 48 på hul 10. Vi forsøger os med at dreje de 

sidste 3 – 4 måtter, så de peger ind i området, 
tilsvarende dem til venstre på drivingrangen. 

 

Robotklipperen; det ser fint ud. Det er muligt, at vi skal 
afprøve endnu en variant, der har længere rækkevidde på 

antennen, og som derfor kan dække et større areal. 
 

Broerne på 15. – der er købt brædder hjem, og begge 

broer forventes renoveret i løbet af september. 
 

Sponsorudvalg/Erhvervsnet-
værk  

 

 

Sponsormatch 9/8 – vejret var ikke godt, men det var 
betjeningen i restauranten. Det overvejes at flytte 

matchen til et senere tidspunkt næste år pga. generel 

ferieafholdelse. 
 

Vi har fået lidt penge fra OK igen, men vi har på det 

foreliggende mistet kontakten til deres repræsentant. Erik 
har været forbi centeret et par gange for at se, om han 

kan træffe OK. 
 

Emne til næste nyhedsbrev: Reklame for, at man selv 

kan registrere sponsorstøtte i OK app’en. 
 

18-hullers banen er nu fyldt op med sponsorer, og der er 
derfor ikke flere ”ledige” huller. Overvejelse om at sælge 

par 3 banen som et samlet årssponsorat. 

 
SuperBrugsen – der er sat af til præmier til frivillig 

matchen, men der er tvivl, om vi kan få trykt flere 
scorekort i år. 

 

Vi får lavet særskilt sponsorregnskab for henholdsvis 
Dagli’Brugsen og SuperBrugsen. 
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Dagsorden:  
Erhvervsnetværket havde sidste møde inden 

sommerferien 26/6 med spil på par 3 banen, og 
netværket starter op igen onsdag d. 28/8. 

 

Juniorudvalg  
 

 

IAB 

Sportsudvalg  
 

 

Herreholdet er gået videre, mixholdet går formentlig også 
videre. 

 

Begynderudvalg  

 

 

Der har igen været møde i udvalget. Lars kontakter 

Susanne Post for en status.  

Rekrutteringsudvalg  

 
 

Kampagnetilbuddet har kun givet ca. 20 i år, men det 

kørte også over en kortere periode, og det er andet år. 
 

Der er pt. flere medlemmer, der tilkendegiver, at de 

synes, at også eksisterende medlemmet burde tilgodeses 
økonomisk. Vi afventer og ser, om vi får flere 

henvendelser. 
 

Klubhus mv. 

 
 

Fliserne på svalegangen ligger løst hen til 

overdækningen. De skal tages op, slibes og lægges igen – 
forventes også igangsat i september, sammen med øvrig 

vedligeholdelse på banen. Derudover skal det udvendige 

træværk på klubhuset males. 
 

Restaurant  
 

 

Det ser ud til at gå godt, og Henrik tilkendegiver også, at 
det går godt. 

IT/Hjemmeside 
 

 

Vi skal reklamere for, at vi er tilknyttet GLFR på vores 
hjemmeside, så der bliver skabt et yderligere kendskab – 

og så flere kommer i gang med at bruge den. 
 

Birthe undersøger om vi kan få data på, hvor mange, der 

pt. bruger app’en, og om vores oplysninger kommer over. 
 

Bestyrelsens mailadresser skal opdateres! 

 
Vi hænger lidt i bremsen i forhold til nyhedsbreve. Steve 

har foreslået, at vi skeler til, hvordan Odsherred forvalter 
deres. 

 

Susanne kommer med et udkast til et årshjul, så vi kan 
tænke fremadrettet i forhold til emner og 

udgivelsesdatoer. 
 

Turneringsudvalg  

 
 

Sommerturneringen blev annonceret alt for sent, så 

derfor var der kun 19 tilmeldte. Næste år skal den 
annonceres tidligere (april), så der er mulighed for bedre 

planlægning af deltagelse. Derudover skal der ikke indgå 

greenfee i prisen for egne medlemmer. 
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Dagsorden:  
Shoot out til næste år – konceptet omkring registrering 

skal gentænkes. Det er svært at se, hvem der slår.  
 

Eventudvalg  

 
 

IAB 

E. Meddelelser  IAB 

 

F. Økonomi og regnskab  Vi følger fortsat regnskabet, og vi har pt. ikke brugt 

meget af vores hensatte midler. Derudover har vi vores 
donation. 

 

Donationen kan evt. bruges til at invitere Ældre Sagen til 
spisning – Lars kontakter Lise.  

 
Steve overvejer at kontakte Odsherred Efterskole igen; 

der skal være en voksen med, alternativt en 

klubrepræsentant. Kan evt. startes op igen marts/april 
2025. 

 
Der er sat af til markedsføring, og det samlede beløb 

forventes pt. ikke anvendt fuldt ud. Der skal tænkes 

medlemsvendt i forhold til anvendelsen af restbeløbet. 
 

Evt. 

 
 

 

Kan printeren printe et ikon for klokke ud for hul 8 og hul 

14? Evt. suppleret med et skilt på vej til teestedet med 
info om at afvente klokke. 

 
Kan vi opfordre til, at man holder sin tid? 

 

Tidsbestilling på par 3 banen kan ikke bekræftes online. 
Kan vi få det ændret, så det ikke kun skal ske i 

klubhuset? 
 

Næste møde 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
  

Tirsdag d. 17/9, kl. 18:30 i klubhuset. 
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